
Zápis č. 1/2016

z jednání výboru ŽP, kultury a sportu MČ Praha – Velká Chuchle, konaného dne 10.3.2016

Přítomní:
Kadeřábek, Formanová, Němcová, Pořízek, Houška, Špaňhel, Procházka

Začátek jednání: 17:40 Konec jednání: 19:00

Program jednání výboru:

1. Výrazně proschlý strom (akát) v ul. Na Hvězdárně u bus zastávky Novochuchelská – 
svým stavem ohrožuje dopravuje na jedné straně a chodce na straně druhé.

2. Vyhnuté stromy (akáty) v ul. V Dolích poblíž křížení s ul. K Vápence – stavem 
ohrožují dopravu v ul. V Dolích.

3. Seschlý a křehký strom (jasan) na nám. Chuchelských bojovníků – stavem ohrožuje 
přilehlou budovu, vozidla a chodce.

4. Přesazení 1 ks hlohu v ul. Mezichuchelská
5. Projednání problematiky úklidu v KLUB.DOMU
6. Projednání nové malby ve společné chodbě KLUB.DOMU
7. Obnova obecního sadu na pozemcích parc.č. 1038\3 – podmínky realizace
8. Údržba zeleně

Předmětem jednání bylo:

1. Výbor  doporučuje  odstranění  zmíněného  stromu vč.  stromu těsně  přilehlého  -  bez
náhradní výsadby, čímž se zamezí ohrožení dopravy a chodců. Rovněž se doporučuje
informovat MHMP o podobném stavu stromů na okolních pozemcích. Vzhledem ke
komplikovanému  umístění  výbor  doporučuje  odstranit  strom  pracovníkem
s výškovým výcvikem. 

Jednomyslně odsouhlaseno

2. Výbor doporučuje odstranění obou zmíněných stromů – bez náhradní výsadby, čímž
zanikne ohrožení dopravy v ul. V Dolích. Doporučuje prověřit limity území u OOP
MHMP. 

Jednomyslně odsouhlaseno

3. Výbor  doporučuje  odstranění  stromu –  s náhradní  výsadbou 1ks  dubu,  tak  aby se
zamezilo ohrožení.

Jednomyslně odsouhlaseno

4. Výbor doporučuje přesazení 1ks hlohu v hlohové aleji na opačný konec aleje tak, aby
při svém růstu nezasahoval do komunikace.

Jednomyslně odsouhlaseno



5. Výbor žádá úpravu provozního řádu klub.domu tak, aby se po skončení pronájmu na
místě  nenacházel  nepořádek  zanechaný  pronajímatelem.  V tomto  výbor  navrhuje
zajistit úklid prostor externím pracovníkem.

Jednomyslně odsouhlaseno

6. Výbor doporučuje odstranění staré malby (růžová) a nanést novou podkladovou malbu
(bílá).  Na podkladovou malbu by mohla vytvořit  svá výtvarná díla děti  ze ZŠ pod
vedením pí. Němcové. Výbor odhaduje náklady na materiály ve výši cca 15 000 Kč.

Jednomyslně odsouhlaseno

7. Výbor pro účely obnovení obecního sadu navrhuje zahájit výběrové řízení firmy, jenž
by obnovu provedla (ponechání označení stromů, výřez, odvoz dřevin a křovin aj.).
Cena by měla být udávána v Kč za 1 ar. 

Jednomyslně odsouhlaseno

8. Výbor v rámci údržby zeleně navrhuje porovnání cenové nabídky od různých firem na
údržbu  zeleně.  Rozloha,  období  údržby  aj.  bude  upřesněna  tak,  aby  mohla  být
poptávána nabídka. 

Jednomyslně odsouhlaseno

Zapsal: Bc. Jiří Procházka

Ladislav Kadeřábek
Předseda výboru ŽP, kultury a sportu


